
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2021. gada 12. marta 
LFF VALDES SĒDES Nr. 6/2021 protokols 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
valdes sēdes Nr. 6/2021 protokols 
     

2021. gada 12. marts, plkst. 17:00 (attālinātajā režīmā, izmantojot Zoom videokonferences 
platformu). 
  

Piedalās LFF valdes locekļi: V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, A. Kučinska, V. Mihaļčuka, 
A. Rozītis, J. Engelis, E. Latkovskis 
Protokolē: A. Uldriķis 
Sēdi vada: V. Ļašenko, LFF prezidents 
Uzaicinātā persona:  E. Pukinsks, LFF ģenerālsekretārs 
 
Sēdes atklāšana 
V. Ļašenko atklāj sēdi, secinot, ka sēdē piedalās astoņi no deviņiem LFF valdes locekļiem, kas veido 
kvorumu. V. Ļašenko informē, ka E. Latkovskis pievienosies vēlāk, un piedāvā apstiprināt sēdes darba 
kārtību. 
 
Lēmums Nr. 1/6/2021 
Valde nolēma apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par sintētiskā seguma ražotāju ( 30 min.) V. Ļašenko 

2.  KIAAP nolikums ( 30 min.) A. Rozītis 

3.  Grozījumi Latvijas jaunatnes čempionāta reglamentā ( 30 min.) A. Rozītis 

4.  Dažādi ( 15 min.) 
4.1 Par Latvijas virslīgas futbola čempionātu 
4.2 Atskaite  par LFF 2020. gada budžeta izpildi; 
4.3 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta 

E. Pukinsks,  
V. Ļašenko 

 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, A. Rozītis, J. Engelis, V. Mihaļčuka, A. Kučinska – par, E. 
Latkovskis – nepiedalās. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. Par sintētiskā seguma ražotāju V. Ļašenko 

 
V. Ļašenko pastāsta par aktualitātēm sintētiskā seguma ražotāju izvēlē futbola laukumu būvniecībā. 
LFF valdes locekļi iesaistās diskusijā. 
 
V. Ļašenko ierosina turpināt pārrunas ar "Greenfields", “Edel Grass”  un "Polytan" kā potenciālajiem 
LFF partneriem no sintētisko segumu ražotājiem. 
 
Lēmums Nr. 2/6/2021 
Valde nolēma turpināt pārrunas ar "Greenfields", “Edel Grass” un "Polytan" kā potenciālajiem LFF 
partneriem no sintētisko segumu ražotājiem. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, A. Rozītis, J. Engelis, V. Mihaļčuka, A. Kučinska – par, E. 
Latkovskis – nepiedalās. 



Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. KIAAP nolikums A. Rozītis 
 

 
LFF valdes sēdei pievienojas LFF Izlašu departamenta vadītājs Dainis Kazakevičs. 
A. Rozītis iepazīstina ar pēdējām korekcijām KIAAP nolikumā. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
 
V. Ļašenko ierosina apstiprināt KIAAP nolikumu. Pilnvarot LFF administrāciju saskaņot nolikumu ar FIFA 
un sākt šīs programmas realizāciju. 
 
Lēmums Nr. 3/6/2021 
Valde nolēma apstiprināt KIAAP nolikumu (pielikumā). Pilnvarot LFF administrāciju saskaņot nolikumu ar 
FIFA un sākt šīs programmas realizāciju. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, A. Rozītis, J. Engelis, V. Mihaļčuka, A. Kučinska – par, E. 
Latkovskis – nepiedalās. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Grozījumi Latvijas jaunatnes čempionāta reglamentā A. Rozītis 

 
LFF valdes sēdei pievienojas LFF valdes loceklis Emīls Latkovskis. 
LFF valdes sēdei pievienojas LFF sporta direktors Jurijs Andrejevs. 
J. Andrejevs izklāsta viedokli par bumbas izmēru U-13 vecuma grupā.  
A. Rozītis iepazīstina ar datu analīzi par Latvijas jaunatnes čempionāta norisi. 
D. Kazakevičs izsaka savu viedokli par šo darba kārtības jautājumu. 
LFF valdes locekļi izsaka viedokļus un iesaistās diskusijā. 
  
V. Ļašenko ierosina ieviest izmaiņas Latvijas Jaunatnes futbola čempionāta reglamenta 5.7. punktā – 
U-13 Elites grupā izmantot 5. izmēra bumbu ar atviegloto svaru, U-13 Attīstības grupā izmantot 4. 
izmēra bumbu. Uzdot LFF administrācijai veikt padziļinātu analīzi bumbas spēlei ar galvu un izstrādāt 
vadlīnijas šajā futbola spēles elementā. 
 
Lēmums Nr. 4/6/2021 
Valde nolēma ieviest izmaiņas Jaunatnes čempionāta reglamenta 5.7. punktā - U13 Elites grupā izmantot 
5. izmēra bumbu ar atviegloto svaru, U-13 Attīstības grupā izmantot 4. izmēra bumbu. Uzdot LFF 
administrācijai veikt padziļinātu analīzi bumbas spēlei ar galvu un izstrādāt vadlīnijas šajā futbola spēles 
elementā. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, A. Rozītis, J. Engelis, A. Kučinska – par, N. Mackevičs, E. Latkovskis – 
pret, V. Mihaļčuka – atturas. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.4 

4. Dažādi 
4.1 Par Latvijas virslīgas futbola čempionātu 
4.2 Atskaite  par LFF 2020. gada budžeta izpildi; 
4.3 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta 

E. Pukinsks,  
V. Ļašenko 

 



4.1. Par Latvijas virslīgas futbola čempionātu 
 
LFF valdes sēdei pievienojas LFF Sacensību nodaļas vadītājs Artūrs Saļņikovs. 
Ņemot vērā LFF Disciplinārlietu komitejas šā gada 12. marta sēdes lēmumu, A. Saļņikovs informē par 
iespējamām izmaiņām Latvijas virslīgas čempionāta reglamentā un norisē. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
J. Andrejevs un A. Saļņikovs pamet LFF valdes sēdi. 
 
V. Ļašenko ierosina pieņemt zināšanai informāciju par Latvijas virslīgas čempionāta reglamentu un 
norisi. 
 
Lēmums Nr. 5/6/2021 
Valde nolēma pieņemt zināšanai informāciju par Latvijas virslīgas čempionāta reglamentu un norisi. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
4.2. Atskaite par LFF 2020. gada budžeta izpildi 
 
E. Pukinsks iepazīstina ar aktuālo informāciju par LFF 2020. gada budžeta izpildi. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
 
V. Ļašenko ierosina pieņemt zināšanai informāciju par LFF 2020. gada budžeta izpildi. 
 
Lēmums Nr. 6/6/2021 
Valde nolēma pieņemt zināšanai informāciju par LFF 2020. gada budžeta izpildi. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
4.3. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta. 
 
Lēmums Nr. 7/6/2021 
Valde nolēma nākamo LFF valdes sēdi noturēt 2021. gada 23. martā plkst. 13:00 attālinātajā režīmā. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 18:50. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks ___________________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs ___________________ 


